
Fra:                                    "Villreinnemda for Hardangerviddaområdet" 
<hardangerviddaomradet@statsforvalteren.no>
Sendt:                                tirsdag 20. august 2024 10.36.17
Til:                                      "NVE Postmottak" <nve@nve.no>; "Jakob Fjellanger" <jfj@nve.no>
Kopi:                                  "BjornRoger.Otterdal@lyse.no" <BjornRoger.Otterdal@lyse.no>; 
"TrondErik.Borresen@lyse.no" <TrondErik.Borresen@lyse.no>; "Røldal fjellstyre" 
<roldal@fjellstyrene.no>; "postmottak@suldal.kommune.no" <postmottak@suldal.kommune.no>; 
"postmottak@ullensvang.kommune.no" <postmottak@ullensvang.kommune.no>; "Odden, Alf" 
<alf.odden@statsforvalteren.no>
Emne:                                Ber om tilleggsinformasjon og at høringsfrist utsettes - Vilkårsrevisjon og 
konsesjonssøknad Røldal-Suldal kraftverka - ref.: 201913014 og 202320330

Hei!
 
Viser til vilkårsrevisjon og konsesjonssøknad for Røldal-Suldal kraftverka som er ute på høring. 
Villreinnemnda for Hardangerviddaområdet har ikke fått saken tilsendt av NVE selv om vi er 
berørt part, men fikk den tilsendt av Røldal fjellstyre. Vi mener det ikke foreligger tilstrekkelig 
med informasjon i saken til å vurdere virkningen av tiltaket for villrein. Med eksisterende 
informasjon, er det ikke mulig å foreta en forsvarlig saksbehandling eller å ta en informert 
vurdering for høringsinstansene.
 
Store deler av nedbørsfeltet til kraftverka ligger innenfor Hardangervidda villreinområde. I 
revisjonsdokument og konsesjonssøknad mangler det en tilstrekkelig vurdering på hvordan 
villreinen på Hardangervidda kan påvirkes av tiltakene. 
 
Vi stiller oss bak krav om tilleggsinformasjon sendt fra Røldal fjellstyre (03.07.24) til Lyse 
Kraftverk, med kopi til NVE. Vi viser også til Suldal kommune (24.06.24) og Verneområdestyret 
for Setesdal Vesthei, Ryfylkeheiane og Frafjordheiane landskapsvernområde (13.05.24) som har 
sendt tilsvarende krav for villreinen i Setesdal-Ryfylke. 
 
Konsekvenser for Hardangervidda villreinområde vurderes ikke etter naturmangfoldloven. 
Villreinens bruk av området nevnes i grove trekk, men det knyttes ikke opp mot konsekvenser av 
tiltakene. Vi krever at NVE som saksbehandler sørger for at saken blir bedre belyst, og at 
høringsfrist dermed utsettes.
 
Med vennlig hilsen 
Hilde Mari Omlid
Sekretær for Villreinnemnda for Hardangerviddaområdet

Telefon: 32 26 66 13 

E-post: hardangerviddaomradet@statsforvalteren.no
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